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MEMORIE VAN TOELICHTING 

Zitting van 22 oktober 2024 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Proces-verbaal van de zitting van de gemeenteraad van 17 september 2024 - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan het proces-verbaal van de 

gemeenteraadszitting van 17 september 2024. 

 

2. Opvolgingsrapportering over de stand van zaken van de uitvoering van het meerjarenplan 

2020-2025 (Q1 - Q2 2024) - kennisname. 

In het besluit van de Vlaamse Regering over de Beleids- en Beheerscyclus (BBC) van de lokale 

besturen dd. 30 maart 2018 is volgend artikel opgenomen : 

Titel 3 : De opvolgingsrapportering 

Artikel 29 

De opvolgingsrapportering, vermeld in artikel 263 van het decreet van 22 december 2017 over het 

lokaal bestuur of artikel 155 van het Provinciedecreet van 9 december 2005, bevat minstens al de 

volgende elementen : 

1° een stand van zaken van de prioritaire acties of actieplannen van het meerjarenplan; 

2° een overzicht van de geraamde en de gerealiseerde ontvangsten en uitgaven voor het 

lopende jaar; 

3° in voorkomend geval, de wijzigingen in de assumpties die gekozen werden bij de opmaak van 

het meerjarenplan of de aanpassing ervan; 

4° in voorkomend geval de wijzigingen in de financiële risico’s. 

 

Dit agendapunt handelt over de hierboven in het vet aangeduide passages. 

 

Het eerste overzicht van alle prioritaire acties uit het meerjarenplan geeft de stand van zaken per actie 

dd. 30 juni 2024. 

 

Het tweede document geeft de stand van zaken weer m.b.t. de gerealiseerde ontvangsten en uitgaven 

Voor het lopende jaar t.o.v. de gebudgetteerde bedragen. 

 

3. Politiebesluit van de burgemeester dd. 23 september 2024 tot het opleggen van 

systematische identiteitscontroles door PZ ARRO Ieper - bekrachtiging. 

De burgemeester neemt kennis van :  

• Herhaalde feiten van diefstallen van en in voertuigen, dit met 30 feiten tussen 28 augustus 

2024 en 16 september 2024, wat een markante en aanhoudende stijging kan genoemd 

worden.  Feiten die zich manifesteren op het volledige grondgebied van de politiezone. 

• Op het grondgebied van de naburige politiezones langsheen de Franse grens (Politiezone 

Grensleie en Politiezone Spoorkin) valt een gelijkaardige stijging van feiten en diefstallen vast 

te stellen. 

• Uit diverse onderzoeken de link naar grenscriminaliteit vermoed en/of gelegd wordt (dader(s) 

komende vanuit buitenland). 

 

De burgemeester verwijst naar :  

• Het nationaal veiligheidsplan, onder punt 2.3.4, waarbij voertuigdiefstal deel uitmaak van de 

prioriteit inzake misdrijven tegen eigendommen. 
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• Het zonaal veiligheidsplan van de PZ ARRO Ieper, onder strategische doelstelling 3 (aanpak 

van de diefstalproblematiek, met braak), het fenomeen van diefstallen van werkmateriaal uit 

bestelwagens in het bijzonder viseert. 

• Het principe dat identiteitscontroles a priori niet stelselmatig gebeuren maar dat uitzonderlijk, 

namelijk wanneer bepaalde plaatsen worden bedreigd of bijzondere gebeurtenissen zich 

voordoen, niet enkel een algemene controle en fouillering van bijzondere personen toegelaten 

is, maar ook dat de controle van hun identiteit op dusdanige wijze kan georganiseerd en 

gepland worden dat ze met een zekere stelselmatigheid wordt uitgevoerd. 

• Het feit dat de overheden van bestuurlijke politie, i.c. de burgemeester, teneinde de openbare 

veiligheid te handhaven en/of de naleving te verzekeren van de wettelijke bepalingen met 

betrekking tot de toegang tot het grondgebied, het verblijf, de vestiging en de verwijdering van 

vreemdelingen, binnen de perken van hun bevoegdheden identiteitscontroles kunnen 

voorschrijven, uit te voeren door de politiediensten in de omstandigheden die deze overheden 

bepalen. 

 

Hierdoor oordeel de burgemeester dat : 

• Het geen twijfel lijdt dat er momenteel een piek in de diefstallen van en in voertuigen 

plaatsvindt, dit op het volledige grondgebied van de politiezone. 

• Dat alles in het werk moet gesteld worden om te voorkomen dat deze golf verder aanhoudt 

en/of uitbreidt, waardoor bovenop het doorgedreven onderzoekswerk NA feiten ook het 

preventief patrouilleren gericht naar verdachte gedragingen gelinkt aan diefstallen moet 

opgeschaald worden. 

• Stelselmatige identiteitscontroles in combinatie met veiligheidsfouillering op die plaats 

(grondgebied politiezone, waarvan grondgebied stad Wervik inherent deel uitmaakt) een 

gewettigd instrument zijn met het oog op het handhaven van de openbare orde. 

 

Teneinde de uniformiteit binnen de politiezone te behouden, werd dit besluit door de burgemeester 

onmiddellijk genomen, zonder zich voorafgaand tot de gemeenteraad te wenden.  De burgemeester 

houdt zich eraan om de raad bij de eerstvolgende vergadering in kennis te stellen en het besluit door 

de gemeenteraad te laten bekrachtigen. 

 

 

4. Reglement van klachtenbehandeling van het lokaal bestuur Wervik - goedkeuring. 

Heden verloopt de procedure van klachtenbehandeling zeer arbeidsintensief en niet steeds tot 

eenieders tevredenheid. Dit heeft verschillende oorzaken en redenen: 

• Het reglement is bijzonder uitgebreid waardoor de afweging van de gegrondheid en de 

ontvankelijkheid ruim en breed moet geargumenteerd worden. Dit is zeer arbeidsintensief en 

geeft bij de indiener niet steeds een evenredig gevoel van tevredenheid. 

• De indiener maakt weinig verschil tussen meldingen en klachten. Veel te vaak gaat het om 

meldingen en niet om klachten. Het antwoord dat de indiener krijgt moet eerst een heel aantal 

argumenten overlopen om vast te stellen waarom de klacht ongegrond of niet ontvankelijk is. 

Daarna wordt de zogezegde klacht dan doorgestuurd als melding naar de indiener, die hier 

vaak niet veel over begrijpt. 

• Er is geen enkele dialoog in de procedure  

In Wervik streven we naar een open en responsieve organisatie die actief luistert naar de feedback 

van haar burgers. Klachten worden gezien als kansen voor verbetering en groei, zowel voor de 

organisatie als voor de gemeenschap. Ons doel is om een cultuur van transparantie, 

verantwoordelijkheid en continue verbetering te bevorderen.  

Hierbij streven we ernaar om dit niet louter via reglementen af te dwingen, maar vooral in te zetten op 

dialoog en verbinding: 

• Verbinding vanuit de organisatie richting de burger of de stakeholder die een klacht formuleert  
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• Verbinding binnen de organisatie om hieruit te leren en workflows voortdurend te blijven 

verbeteren en een transparante communicatie aan te houden met iedereen. 

Doelstellingen 

• Verbeteren van de dienstverlening door middel van systematische klachtenanalyse. 

• Het verhogen van de burgertevredenheid door snelle en effectieve klachtenbehandeling. 

• Bevorderen van transparantie en verantwoording binnen de gemeentelijke organisatie. 

• Leren van klachten om toekomstige problemen te voorkomen en processen te optimaliseren. 

Aan de gemeenteraad wordt dan ook voorgesteld om het huidige klachtenreglement op te heffen en 

een nieuw klachtenreglement voor het lokaal bestuur (stad en OCMW) goed te keuren. 

 

 

5. Gemeentelijke politiereglement op de begraafplaatsen en lijkbezorging - intrekking van dit 

reglement en goedkeuring van een aangepast reglement met ingang van 01 december 2024. 

Op 28 november 2023 keurde de gemeenteraad een nieuw politiereglement op de begraafplaatsen en 

lijkbezorging goed. 

 

Er bestaat aanleiding toe om dit reglement op diverse punten te actualiseren. 

 

De belangrijkste aanpassingen zijn de volgende: 

• Reglement voor de sterretjestuin 

• Reglement voor het begraafbos 

• Reglement voor huisdieren 

• Regelgeving graftekens geconcedeerde volle grond 

 

Er wordt voorgesteld om het huidig reglement met ingang van 01 december 2024 te vervangen door 

het nieuw reglement. 

 

6. Kerkbestuur Sint-Medardus – budget 2025 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2025 van het kerkbestuur Sint-Medardus. 

 

Het budget 2025 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

- de exploitatie ten bedrage van € 94.923,61 

- de investeringen ten bedrage van € 15.000,00 

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00 

 

7. Kerkbestuur Heilig Hart – budget 2025 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2025 van het kerkbestuur Heilig Hart. 

 

Het budget 2025 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

- de exploitatie ten bedrage van € 15.000,00 

- de investeringen ten bedrage van € 0,00 

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00 

 

8. Kerkbestuur Sint-Jozef – budget 2025 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2025 van het kerkbestuur Sint-Jozef. 

 

Het budget 2025 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 
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- de exploitatie ten bedrage van € 29.222,36 

- de investeringen ten bedrage van € 50.500,00 

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00 

 

9. Kerkbestuur Sint-Jozef - meerjarenplanwijziging 2020-2025 (1) - goedkeuring. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan de eerste 
meerjarenplanwijziging 2020-2025 van het bestuur van de eredienst Sint-Jozef, vastgesteld door de 
kerkraad dd. 3 oktober 2024.  
 
De respectievelijke besturen van eredienst dienen het meerjarenplan op te maken, aan te passen en 
te wijzigen telkenmale dit vereist is.  
 
Exploitatietoelagen   investeringstoelagen   doorgeefleningen 

2020:   € 31.736,28   2020:   €          0,00    2020:   € 0,00  

2021:   € 42.675,00   2021:   €          0,00    2021:   € 0,00  

2022:   € 43.631,00   2022:   €          0,00   2022:   € 0,00  

2023:   € 44.857,00   2023:   €          0,00    2023:   € 0,00 

2024:   € 45.798,00   2024:   €          0,00    2024:   € 0,00  

2025:   € 46.904,00   2025:   €          0,00 (50.500)  2025:   € 0,00 

 

 

 

 

10. Kerkbestuur Sint-Dionysius – budget 2025 – akteneming. 

De gemeenteraad wordt in kennis gesteld van het budget 2025 van het kerkbestuur Sint-Dionysius. 

 

Het budget 2025 past binnen de grenzen van het meerjarenplan 2020-2025 met een gemeentelijke 

tussenkomst in: 

- de exploitatie ten bedrage van € 66.000,00 

- de investeringen ten bedrage van € 0,00 

- de doorgeefleningen ten bedrage van € 0,00 

 

11. Buitengewone Algemene Vergadering van Intercommunale Leiedal op donderdag 28 

november 2024 - machtiging van de aangeduide vertegenwoordigers om de agendapunten 

goed te keuren. 

De Buitengewone Algemene Vergadering van Intercommunale Leiedal zal plaatsvinden op donderdag 

28 november 2024 om 17.00 uur in de kantoren van de Intercommunale Leiedal, President 

Kennedypark 10 te 8500 Kortrijk. 

 

De agenda is de volgende :  

• Jaaractieplan 2025 

• Gemeentelijke bijdrage in de werkingskosten voor 2025 

• Begroting 2025 

• Benoeming bestuurders en deskundigen 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze 

agendapunten goed te keuren. 

 

 

12. Algemene Vergadering Cipal dv van donderdag 7 november 2024 - machtiging van de 

aangeduide vertegenwoordiger' om de agendapunten goed te keuren. 
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De Algemene Vergadering van Cipal dv heeft plaats op donderdag 7 november 2024 om 16.00 uur.  

De Raad van Bestuur heeft beslist om deze vergadering volledig op digitale wijze te laten plaatsvinden 

via een door Cipal ter beschikking gesteld elektronisch communicatiemiddel.  Enkel de leden van het 

bureau van de Vergadering zullen fysiek in het Technologiehuis aanwezig zijn. 

 

De vergadering heeft de volgende agenda : 

1. Uittreding gemeente en OCMW Borsbeek uit Cipal dv naar aanleiding van de vrijwillige fusie 

van de gemeente Borsbeek met de stad Antwerpen. 

2. Bespreking en goedkeuring van de begroting 2025. 

3. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om de 

volgende agendapunten van de Algemene Vergadering van Cipal van donderdag 7 november 2024 

om 16.00 uur goed te keuren. 

 

 

13. Creat - Buitengewone Algemene Vergadering voor de deelnemers van Creat Services dv 

op dinsdag 26 november 2024 - machtiging van de aangeduide vertegenwoordiger om de 

agendapunten goed te keuren. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om goedkeuring te verlenen aan alle punten op de agenda van 

de Buitengewone Algemene Vergadering Creat Services dv van 26 november 2024 en de daarbij 

behorende documentatie nodig voor het onderzoek van de agendapunten :  

1. Wijziging van vermogen 

2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van vermogen 

3. Evaluatie 2024, te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie 2025 (cfr. artikel 432 

Decreet over het Lokaal Bestuur) 

4. Begroting 2025 (cfr. artikel 432 Decreet over het Lokaal Bestuur) 

5. Actualisering presentievergoeding 

6. Statutaire benoemingen 

Varia 

 

 

14. WVI - Buitengewone Algemene Vergadering van woensdag 27 november 2024 - machtiging 

van de aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

In uitvoering van artikel 12 en 13 van de statuten van WVI ontving het college van burgemeester en 

schepenen een uitnodiging voor de buitengewone algemene vergadering van de deelnemers van 

WVI. 

 

De vergadering vindt plaats op woensdag 27 november 2024 om 18.30 uur in Cultuurzaal De 

Balluchon, Moerestraat 19 te 8680 Koekelare. 

 

De agenda is de volgende : 

1. Goedkeuring verslag van de algemene vergadering dd. 12.06.2024 

2. Begroting 2025 

3. Deelname WVI in Bluebridge nv 

4. Uittreding WVI uit Bedrijvencentrum Oostende nv 

5. Uittreding Fluvius West (aandelen B) uit WVI 

6. Wijziging maatschappelijke zetel 

7. Fusie Meulebeke-Tielt en fusie Ruiselede-Wingene 

8. Kennisneming ontslag van bestuurder Kurt Claeys (Oostende) 

9. Mededelingen 
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Per vergadering dient de aangeduide vertegenwoordiger gemachtigd te worden om de agendapunten 

goed te keuren. 

 

 

15. Psilon - Buitengewone Algemene Vergadering van woensdag 27 november 2024 - 

machtiging van de aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

De buitengewone algemene vergadering van Psilon (Intergemeentelijke Vereniging voor 

Crematoriumbeheer in Zuid-West-Vlaanderen) vindt plaats op woensdag 27 november 2024 om 19.30 

uur in ontmoetingszaal Horizon, bij crematorium UITZICHT, Ambassadeur Baertlaan 5 te Kortrijk, en 

dit met de volgende agenda :  

1. Vaststelling werkprogramma 2025 

2. Vaststelling begroting 2025 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger, namelijk de heer Kristof 

Vandamme, te machtigen om deze agendapunten goed te keuren, dit conform artikel 33 en 34 van de 

statuten van de vereniging. 

 

 

 

16. Gaselwest - Buitengewone Algemene Vergadering van dinsdag 19 november 2024 - 

machtiging van de aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om zijn goedkeuring te hechten aan de agenda van de 

Buitengewone Algemene Vergadering van de opdrachthoudende vereniging Gaselwest van 19 

november 2024, alsook om de aangeduide vertegenwoordiger te machtigen om deze goed te keuren : 

 

1. Bespreking in het kader van artikel 432 van het decreet over het lokaal bestuur van de te 

ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie voor het boekjaar 2025 alsook van de door 

de Raad van Bestuur opgestelde begroting 2025. 

2. Vaststelling uitkeringen overeenkomstig artikel 6:114 e.v. WVV. 

3. Desgevallend aanvaarding uitbreiding aansluiting gemeenten voor (neven)activiteiten. 

4. Statutaire benoemingen. 

5. Statutaire mededelingen. 

 

 

17. Mirom - Algemene Vergadering van maandag 25 november 2024 - machtiging van de 

aangeduide vertegenwoordiger om de agendapunten goed te keuren. 

Overeenkomstig de artikelen 30-38 van de statuten van de opdrachthoudende vereniging Mirom 

Menen ontving het stadsbestuur een uitnodiging tot het bijwonen van de algemene vergadering die 

plaats heeft op maandag 25 november 2024 om 18 uur in de zetel van de vereniging. 

 

De agenda is de volgende :  

1. Te ontwikkelen activiteiten en de te volgen strategie van het boekjaar 2025 (voor goedkeuring) 

2. Begroting 2025 (voor goedkeuring) 

3. Varia 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om de aangeduide vertegenwoordiger of dienst 

plaatsvervanger te machtigen om voormelde agendapunten goed te keuren. 

 

 

18. Retributies activiteiten Mirom Menen voor het jaar 2025 - goedkeuring. 
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Door de raad van bestuur van Mirom Menen in zitting van 3 oktober 2024 werd het voorstel van 

retributies voor de diensten van Mirom Menen goedgekeurd. 

 

De retributies zijn geldig met ingang van 01 januari 2025. 

 

Aan de gemeenteraad wordt gevraagd om deze retributies goed te keuren. 

 

 

19. Interpellatie ingediend door raadslid Steve Dejan (Team 2030) - Parkeerdruk in de 

Vredestraat. 

 

Door raadslid Steve Dejan (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Interpellatie aan gemeenteraad dd. 22 oktober 2024 

Geachte voorzitter, Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende interpellatie toe te voegen aan de gemeenteraad van 22 oktober 2024. 

Ik richt mij tot de raad over de parkeerdruk in de Vredestraat in Wervik. Zoals bekend, is de 
parkeerdruk in deze straat aanzienlijk toegenomen, zeker sinds de heraanleg van de straat. Daarbij 
zijn er bovendien enkele parkeerplaatsen verdwenen, wat de situatie voor de bewoners enkel heeft 
verergerd. 
 
Bij het zoeken naar oplossingen wil ik de aandacht vestigen op een mogelijk eenvoudig te realiseren 
maatregel die de druk op het parkeren zou kunnen verlichten. Vele tuinen van de woningen in de 
Vredestraat grenzen immers aan de Eendrachtstraat. Dit biedt een unieke gelegenheid om bewoners 
van de Vredestraat toe te staan hun tuin te ontsluiten via de Eendrachtstraat. 
 
Concreet zou dit betekenen dat bewoners de mogelijkheid krijgen om aan de kant van de 
Eendrachtstraat een oprit, carport of garage te realiseren. Hierdoor kunnen zij hun voertuig op hun 
eigen perceel parkeren, wat de parkeerdruk in de Vredestraat aanzienlijk zou verminderen. 
 
Ik heb dan ook de volgende vragen voor het College: 
 
 1. Is het College bereid om te onderzoeken of het stedenbouwkundig mogelijk is om 
bewoners van de Vredestraat een ontsluiting te laten maken aan de Eendrachtstraat, met als doel een 
oprit, carport of garage te realiseren? 
 2. Zijn er al bewoners die een aanvraag hebben ingediend of interesse hebben getoond 
in dergelijke ontsluiting? 
 3. Welke stedenbouwkundige en juridische voorwaarden zouden hieraan verbonden 
zijn? 
 4. Kan het College een initiatief nemen om de betrokken bewoners te informeren over 
deze mogelijkheid, mocht het stedenbouwkundig en juridisch haalbaar blijken? 
 
Door deze maatregel te onderzoeken en mogelijk te maken, kunnen we niet enkel de parkeerdruk in 
de Vredestraat verminderen, maar ook bijdragen aan een aangenamere leefomgeving voor de 
bewoners. 
 
Helaas merk ik ook op dat deze week de tuinen met houten afsluitingen worden afgezet. Ik hoop ten 
stelligste dat dit nog teruggeschroefd worden 
 
Ik dank u voor uw aandacht en kijk uit naar uw reactie. 
 

Steve Dejan 

Raadslid team2030 
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20. Interpellatie ingediend door raadslid Steve Dejan (Team 2030) - Parkeerdruk in de 

Ooststraat. 

Door raadslid Steve Dejan (Team 2030) werd de volgende interpellatie ingediend :  

Interpellatie aan gemeenteraad dd. 22 oktober 2024 

Geachte voorzitter, Geachte Directeur, 

Graag wens ik volgende interpellatie toe te voegen aan de gemeenteraad van 22 oktober 2024. 

Namens Team 2030 wil ik graag de aandacht vestigen op een situatie in de Ooststraat 
die voor de bewoners als problematisch wordt ervaren. Net zoals in de Vredestraat is er 
in de Ooststraat sprake van een aanzienlijke parkeerdruk. Dit zorgt voor heel wat 
frustratie bij de bewoners die vaak moeite hebben om een parkeerplaats in hun eigen 
straat te vinden. 
 
Recent heeft men in het midden van de straat twee parkeerplaatsen gereserveerd voor 
elektrische voertuigen, wat op zijn minst opvallend is. Dit lijkt immers overbodig, 
aangezien er al vier laadplaatsen voor elektrische voertuigen aanwezig zijn aan het begin 
van de straat. Bovendien is het mijn indruk, en die van meerdere bewoners, dat er weinig 
elektrische voertuigen zijn in de Ooststraat. Het komt dan ook zelden voor dat deze 
laadpalen benut worden door buurtbewoners. 
 
Dit roept bij ons de vraag op of het werkelijk nodig is om nog twee bijkomende 
parkeerplaatsen voor elektrische voertuigen in te richten in het midden van de straat, 
terwijl de bestaande plekken niet eens ten volle benut worden. Dit beleid komt de 
parkeerdruk in de straat niet ten goede en lijkt eerder onnodig. 
 
Daarom verzoeken wij het College van Burgemeester en Schepenen om de volgende 
punten te overwegen: 
 
 1. Is het College bereid om de noodzaak van deze twee nieuwe elektrische 
parkeerplaatsen te herbekijken, gezien het huidige aanbod van laadpalen aan het begin 
van de Ooststraat? 
 2. Kan het College overwegen om deze laadpaal te verplaatsen naar een 
locatie waar er meer behoefte is aan dergelijke voorzieningen? Een voorbeeld hiervan 
zou de voorziene locatie op het Steenakker kunnen zijn, waar momenteel nog geen 
laadpaal staat en waar deze wellicht meer nut zou hebben. 
 3. Wat zijn de voorwaarden of criteria die worden gehanteerd bij de plaatsing 
van laadpalen in woonstraten, en hoe kan hier in de toekomst rekening gehouden 
worden met de daadwerkelijke nood in een bepaalde buurt? 
 
Wij vragen het College om deze kwestie ernstig te nemen, niet alleen om de parkeerdruk 
in de Ooststraat te verlichten, maar ook om te zorgen dat laadpalen worden geplaatst 
waar ze het meest noodzakelijk en nuttig zijn. 
 
Ik dank u voor uw aandacht en kijk uit naar uw antwoord. 
 

Steve Dejan 

Raadslid team2030 
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21. Interpellatie ingediend door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) - Dossier Tabaksbloem. 

Door raadslid Sanne Vantomme (N-VA) werd de volgende interpellatie ingediend :  

 

Dossier Tabaksbloem 

We hadden graag een stand van zaken gekregen van het dossier Tabaksbloem. 

• Welke nieuwe verwikkelingen zijn er ? 

• Hoe staat het met de bestemmingswijziging ? 

• Werden er nieuwe pv’s opgemaakt ? 

• Is er al nieuws betreffende de handhavingsambtenaar ? 

• Is er al beterschap met de brandveiligheid ? 

• Is er al een nieuw brandweerverslag ? 

• Werd er ondertussen nog samengezeten met de vereniging ? 

 

 

22. Vragen, antwoorden en mededelingen. 

Vraag ingediend door raadslid Ann Degroote (Team 2030) – Verlichting in de Menenstraat in 

Geluwe 

 

De verlichting in de Menenstraat te Geluwe werkt al enkele dagen niet, waardoor het ’s morgens heel 

erg donker en gevaarlijk is. 

 

Zeker met de vele fietsers die richting Menen met de fiets naar school of het werk gaan. 

 

Heel veel fietsers rijden echter zonder licht en donkere kledij wat het echt heel gevaarlijk maakt. 

 

Bij de bakker is het dan ook het gespreksonderwerp van velen. Mensen die melden dat ze bijna een 

fiets meehadden bij het parkeren. 

 

Van de schepen van mobiliteit had ik graag vernomen of :  

• Er eerstdaags acties opgezet worden om fietsers wakker te schudden dat ze er zeker moeten 

voor zorgen dat hun verlichting werkt. Er mag ook gerust doorgegeven worden dat ze best 

fluohesjes dragen om zo zichtbaarder te zijn in het verkeer. 

• Er een reden is waarom de verlichting niet werkt in de Menenstraat. 

• Er nog bijkomende acties ondernomen worden op het grondgebied om de veiligheid van 

fietsers en bewoners te waarborgen. 

 

Het is dringend tijd dat hier werk van gemaakt wordt voordat er ongelukken gebeuren. 

 

 

 


